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Akaryakıta ve Ayçiçek yağına hücum etme çılgınlığı yaşıyoruz.

Marketler yağma edilme seviyesine geldi.

Akaryakıt istasyonlarında ise uzayan kuyruklar.

Sanki savaş Türkiye’de yapılıyor.

Her şey bitecek, bir daha gıdaya ulaşılamayacakmış gibi bir saldırganlık.

Bu saldırganlık ve sabırsızlık piyasa fiyatlarını zaten otomatikman yükseltiyor.

Hep birlikte ayağımıza kurşun sıkıyoruz.
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Neymiş; “Rusya Ayçiçek yağının ham yağını Türkiye’ye satmayacakmış.”

“Yağ gemilerine el koymuş” gibi bir sürü safsata.

Ey millet; paniklemeye gerek yok. Bu panik durumu belli başlı ürün fiyatlarını kendiliğinden
yukarı çıkartıyor. Biraz sakin olalım. İş olacağına varıyor.

Tabii ki savaşın en yakınında Türkiye var.

Savaşın iki tarafıyla da ciddi ilişkilerimiz var. Milli menfaatlerimiz var.

En önemlisi Türkiye bu süreci barışçıl yaklaşımlarla atlatmalı.

Taraflar arasında barış adına arabulucu olmalı. Bunu başarabilirse bölgesinde itibarlı durumda
olur. Sözü dinlenen bir pozisyonda olur.

Ekonomimiz maalesef çok kırılgan. Çiseden nem kapıyor.Birde yersiz paniklemeler olduğunda
piyasamızı çok çabuk alt üst ediyor.

Enflasyon yüksek. Fiyatlar sabit değil. Pahalılığın önü alınamıyor.

Bu olumsuzluğu toplumun bütün katmanları yaşıyor.

Dünyada da bir kriz var, tamam.
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Ancak çözümü nasıl sağlayacağız?

Ülkemiz kaynakları adam gibi yönetildiğinde tabii ki…

Yönetimde zafiyetler olmazsa, kamu kaynakları belli trollere akıtılmazsa, şeffaf yönetim kuralları
uygulanırsa, hukukun üstünlüğü, demokratik kavramlar geliştirilirse, yolsuzluklara ve kamu
denetimine önem verilirse, ülkemizin gelişmesi sağlanır ve bu büyümeden dolayı yaratılan
katma değerler sana da bana da yetecektir doğrusu…

İşin özünde düzgün ve milli menfaatlere uygun bir yönetim anlayışı gerekmektedir.

İşin teferruatı da budur.

*             *             *

HER KESİMDEN OY ALABİLECEK BİR PARTİ

İYİ Parti Ordu’da 1000 yeni üye kampanyası yaptı.

Partinin teşkilat başkanı Koray Aydın bu kampanyada Ordulularla buluştu.

Katılımcıların rozetlerini taktı.

Ülke genelinde olduğu gibi, anket sonuçlarına da yansıyan şekliyle İYİ Parti oylarını en çok
arttıran parti.
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Bu artış muhtemelen Ordu’da da yaşanacak, yaşanıyor.

Çünkü İYİ Parti merkez sağ politikalara daha yakın.

Kalkınmacı, üretimci politikalar taraftarı.

Yani muhafazakar-milliyetçi demokrat çizgide yürüyor.

Veya her kesimden oy alabilecek bir parti.

Örneğin; Atatürk hassasiyeti de yüksek bir parti.

Dolayısıyla merkez sol seçmeni bu hassasiyeti cezbediyor. Sol seçmeni kendisine çekiyor.

Fatsa İlçe Başkanı Eda Doruk’da CHP’den İYİ Partiye katılan bir siyasetçi. Bu görünen yanı.
Bilmediğimiz onlarca sol refleksli seçmen İYİ Partiye yakın duruyor ve oraya yürüyor.

Ordu ilimiz 1980 sonrası sağ partilere ciddi destek veren bir seçmen profiline sahip.

Gerçi bu destek tüm Karadeniz Bölgesinde de böyle.

Bakıldığında; AK Parti döneminde daha fazla. Tayyip Erdoğan sevgisi bu oy desteğinin oranını
daha çok yükseltti.
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Gelecek seçimlerde AK Parti oylarındaki olası düşüşler İYİ Partiye yansıyabilir.

Ordu’da yapılan üye katılım törenindeki coşku bu fotoğrafı ortaya koyuyor. İYİ Partinin
oylarındaki artışın somut fotoğrafını bu toplantıda çekmek mümkün.

Şunu görüyoruz; bu saatten sonra seçim sath-ı mailine girilmiştir.

Tüm partiler alan çalışmalarına yönelmişlerdir. Seçmenle göz teması yakınlığında bulunma ve
ona dokunma çalışmalarına başlamışlardır.

İYİ Parti Ordu teşkilatı da bu amaçla üye kampanyası adı altında teşkilat başkanlarını Ordu’ya
getirip, seçmenine ulaşmanın fotoğrafını vermişlerdir.

Bundan sonraki her çalışma, her vaat, her proje, her planlama seçimlere referans olacaktır.

Kim yeni hikayeler ve inandırıcı vaatler verecekse seçimlere daha güçlü gireceklerdir.

*             *             *

“GENEL MERKEZDEN ESEN RÜZGARI BİZ ORDU’DA KASIRGAYA
ÇEVİRECEĞİZ”

İYİ Parti ilçe başkanı Eda Doruk ile görüştüm.

Eda başkan geçen hafta sonu ilde yapılan üye katılım toplantısındaki coşkudan dolayı çok
mutlu.
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Siyasi motivasyonu; partisine olan ilgiden ötürü favkalade yüksek.

“Halkla iç içe olmak gerekiyor” demekte.

“Kırsal kesimlerde yaşayan vatandaşlarımız bizi bekliyor” diyor.

“Bunun farkındayız ve beklentiye yanıt vereceğiz” diyor.

“AK Partiden kopan seçmenin birinci adresi İYİ Parti olacak” diyor.

Eda Doruk’un önümüzdeki seçimlere dair algısı pozitif yönde.

İktidara geleceklerine inanıyor. Ülkeyi İYİ’lerin yöneteceğine inanıyor.  

Ordu’ya dair tahmininde de “en az iki vekil çıkaracağız” beyanında bulunuyor.

“Genel merkezden esen rüzgarı biz Ordu’da kasırgaya çevireceğiz” inancında.

Şunu anlıyoruz; genel başkan yardımcısı, teşkilat başkanı Koray Aydın Ordu il ve ilçe
teşkilatlarına gerçekten iyi gelmiş. Moral değerlerini ve motivasyonlarını yükseltmiş.

Konuştuğum İYİ Partililerden bunu anladım.
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